
Protokół 
z posiedzenia

Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej
z dnia 6 września 2024 r.

Pkt 1

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

o godz. 08:00 otworzył posiedzenie Komisji, powitała radnych oraz zaproszonych gości. Zgodnie z 

listą obecności w posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji (załącznik nr 1).

Uczestnicy posiedzenia niebędący członkami komisji: 

Mirosław Morawski Komendant Straży Miejskiej;

Krzysztof Dembiński Aspirant Sztabowy KPP we Wrześni;

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego;

Anita Grabarek, Młodszy Referent w Biurze Rady.

Pkt 2

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła porządek obrad posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej (załącznik 

nr 2).

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.

3. Wyrażenia opinii w sprawie wniosków mieszkańców dotyczących:

  a) montażu progów zwalniających na ul. Słonecznikowej w Bierzglinku;     

   b) montażu progu zwalniającego na ul. Baczyńskiego;  

   c) budowy dwóch przejść dla pieszych przy ul. Daszyńskiego;

   d) instalacji znaku drogowego ograniczającego dozwoloną prędkość lub znak D-40 (strefa

       zamieszkania) na ul. Prostej w Psarach Polskich;

   e) poprawy bezpieczeństwa na drodze przy ul. Przemysłowej;

   f)  bezpieczeństwa na ścieżce pieszo-rowerowej między Parkiem im. Marszałka Józefa

       Piłsudskiego a Zalewem Lipówka;

   g) publicznego spożywania alkoholu w miejscach do tego nieprzeznaczonych;
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   h) instalacji stacjonarnego urządzenia rejestrującego na ul. Strzykały; 

   i)  montażu progu zwalniającego oraz lustra drogowego w Chwalibogowie;

   j)  montażu progów zwalniających na ul. Ogrodowej w Kaczanowie;

   k) montażu progów zwalniających oraz lustra drogowego w Przyborkach;

   l) budowy przejścia dla pieszych w Chwalibogowie; 

  m) montażu progu zwalniającego oraz niezbędnego oznakowania drogowego na ul. Gospodarskiej

      w Kaczanowie;

 4. Wolne głosy i wnioski.

5. Zakończenie posiedzenia.

Komisja Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej w obecności 7 radnych jednogłośnie pozytywnie  

przyjęła porządek obrad.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poinformowała,  że  komisja  będzie  musiała  udać  się  w  teren,  celem weryfikacji  lokalizacyjnej 

złożonych wniosków. Zaproponowała, aby przed wyjazdem w teren omówić pkt f i g. 

Pkt 3  Wyrażenia opinii w sprawie:

f) bezpieczeństwa na ścieżce pieszo-rowerowej między Parkiem im. Marszałka Józef Piłsudskiego a 

Zalewem Lipówka (załącznik nr 3).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek  radnego  Rady  Miejskiej  we  Wrześni  Kornela  Tomczaka  w  kwestii 

bezpieczeństwa na ścieżce pieszo-rowerowej między Parkiem im. Marszałka Józef Piłsudskiego a 

Zalewem  Lipówka.  Wyjaśniła,  że  w  przeprowadzonej  rozmowie  z  Kierownikiem  Referatu 

Komunalnego padła propozycja, aby we wskazanym miejscu przez wnioskodawcę, zamontować 

znak informujący o zakazie jazdy rowerem. Powiedziała, że nie ma możliwości, aby w tym miejscu 

poszerzyć ścieżkę.   

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego wyjaśnił, że grunty i teren, który się tam 

znajduje,  należy  do  Wód  Polskich  i  jakiekolwiek  zamontowanie  znaku  musiałoby  być  z  nimi 

uzgadniane. Powiedział, że samą ideę jaka powstała, żeby coś zrobić z rowerzystami, będzie ciężko  

wyegzekwować. Rowerzyści w tym miejscu powinni zachować szczególną ostrożność, czyli zejść z 

roweru  i  go  przeprowadzić,  ponieważ  jest  tam  wąsko.  Poinformował,  że  spróbują  wraz  z 

2



projektantami  od  organizacji  ruchu uzgodnić  najlepsze  rozwiązanie,  choć  są  to  miejsca  prawie 

nierozwiązywalne.   

   

Radny Stefan Ogrodowicz zapytał, czy jest jakieś techniczne rozwiązanie tej sprawy?

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego odpowiedział, że nie ma, ponieważ teren 

jest  Wód Polskich,  wymagający  uzgodnienia  z  Koleją  Polską.  Możliwość  ingerencji  gminy  na 

terenie pod mostem jest bardzo ograniczona. 

Radny Robert Smodlibowski powiedział, jeżeli będzie tam znak zejścia z roweru, to część będzie 

schodzić, a część nie i tym obrysem z rowerem zwiększać jeszcze swoją szerokość, a osoba jadąca 

na rowerze będzie...    

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że rowerzyści zwalniają w 

tym  miejscu.  Natomiast  powiększenie  przejścia  pod  wiaduktem,  nie  jest  prawdopodobnie 

technicznie możliwe.

Krzysztof Dembiński Aspirant Sztabowy KPP we Wrześni zaproponował zamontowanie znaku 

D5 pierwszeństwo na zwężonym odcinku jezdni.

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego powiedział,  że  dotyczy  to  ruchu 

mechanicznego, pieszego to nie będzie dotyczyło, więc trudno będzie cokolwiek wyegzekwować. 

Najlepszym  rozwiązaniem,  byłby  zakaz  jazdy  rowerami.  Wyjaśnił,  że  tak  jak  już  wspomniał, 

zostanie to opracowane z projektantami od organizacji ruchu, którzy przedstawią swoją propozycję. 

Krzysztof Dembiński Aspirant Sztabowy KPP we Wrześni powiedział, że można postawić znak 

informujący,  że  jest  to  pieszo-rowerowa droga,  którego tam nie  ma i  wtedy rowerzysta  będzie 

wiedział, że na drodze może znajdować się pieszy.    

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że to wszystko musi zostać 

uzgodnione z Wodami Polskimi oraz musi zostać opracowane przez projektantów od organizacji 

ruchu, jeżeli gmina ma postawić tam jakikolwiek znak odpowiadający znakom przeznaczonym do 

jakiegokolwiek ruchu. 
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Radny Robert Smodlibowski zapytał, czy jest to wniosek mieszkańca?

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

odpowiedziała, że jest to wniosek radnego Kornela Tomczaka.

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że widoczność jest dobra, 

jedynie przy zjeździe z góry trzeba mocno zwolnić, żeby tam wjechać.  

Radny Maciej Słowiński powiedział, że w ostatnim czasie na skrzynkę mailową Stowarzyszenia 

Projekt Września wiele osób zgłasza problemem z tym przejazdem. Poprosił, aby coś w tej sprawie 

pomyśleć.  

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka powiedziała, że największym problemem jest, jak ktoś pojedzie tą drogą pierwszy raz, 

ponieważ jak ktoś jedzie już kilka razy z rzędu, to wie, że musi wyhamować, zejść z roweru  lub 

cokolwiek.  

Radny  Robert  Smodlibowski zgłosił  wniosek  formalny,  o  pozostanie  komisji  na  miejscu  i 

przedstawienie wszystkich lokalizacji wniosków, za pomocą systemu geoportal e-mapa.  

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Roberta  Smodlibowskiego  o  pozostanie  komisji  na 

miejscu i przedstawienie wszystkich lokalizacji wniosków, za pomocą systemu geoportal e-mapa.  

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  5  głosami  „za”,  2 

głosami „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie rozpatrzyła wniosek radnego 

Roberta  Smodlibowskiego  o  pozostanie  komisji  na  miejscu  i  przedstawienie  wszystkich 

lokalizacji wniosków, za pomocą systemu geoportal e-mapa.  

g) publicznego spożywania alkoholu w miejscach do tego nieprzeznaczonych (załącznik nr 4).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek  radnego  Rady  Miejskiej  we  Wrześni  Kornela  Tomczaka  w  kwestii 

4



publicznego spożywania alkoholu w miejscach do tego nieprzeznaczonych. Poinformowała, że w 

związku z  wnioskiem radnego wystąpiła  z  tym zapytaniem do Straży  Miejskiej.  Wyjaśniła,  że  

otrzymała  informacje  raportujące  działania  prewencyjne  Straży  Miejskiej  na  terenie  miasta 

(załącznik nr 5). Poprosiła Komendanta Straży Miejskiej krótkie streszczenie informacji.     

Mirosław  Morawski  Komendant  Straży  Miejskiej  przedstawił  informacje  w  zakresie 

realizowanych przez Straż Miejską we Wrześni działań prewencyjnych na terenie miasta (załącznik 

nr 5). 

Radny  Robert  Smodlibowski  powiedział,  że  spacerując  po  parku,  kilkukrotnie  spotkał  się  z 

młodzieżą w wieku od 12 do 15 lat zachowującą się wulgarnie. 

Krzysztof  Dembiński  Aspirant  Sztabowy KPP we Wrześni  powiedział,  że  patrol  policji  jak 

wjeżdża do parku od strony ul. Opieszyn, to z daleka jest już widoczny i to, co młodzież ma przy 

sobie, wyrzucane lub jest chowane.

   

Radny Maciej Słowiński powiedział, że jest tu mowa tylko o młodzieży, a przy sklepie ABC przy 

ul. 3 Maja oraz przy ławce Bronki Miodowicz, są tam stali starsi bywalcy. Zapytał, czy można z 

tym coś zrobić?

Mirosław Morawski Komendant Straży Miejskiej powiedział, że Straż Miejska nie ma takiego 

pracownika, który siedziałby cały czas przy monitoringu. Są to osoby, które nie chcą pomocy. W 

przypadku, kiedy są karani mandatami, to Straż Miejska musi sama ściągnąć od nich tę należność, 

mandat nie jest w żaden sposób zamieniany na karę pozbawienia wolności, natomiast tak jest w 

Policji. Wyjaśnił, że w większości taki mandat jest umarzany ze względu na niemożność ściągnięcia 

należności.     

Krzysztof  Dembiński  Aspirant  Sztabowy KPP we Wrześni  poinformował,  że  patrole  policji 

często o wyznaczonych godzinach patrolują parki oraz miejsca newralgiczne. 

a)  montażu progów zwalniających na ul. Słonecznikowej w Bierzglinku  (załącznik nr 6).
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła wniosek mieszkańca Bierzglinka o zamontowanie trzech progów zwalniających na ul. 

Słonecznikowej w Bierzglinku. Poinformowała, że minusem wniosku jest to, iż podpisał się tylko 

wnioskodawca  i  nie  ma  żadnej  informacji  od  sąsiadów,  jak  ustosunkowują  się  do  propozycji 

wnioskodawcy.  

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego  wyjaśnił,  że wniosek dotyczy progów 

zwalniających w trzech wyznaczonych miejscach na ul. Słonecznikowej, od której znajduje się ok. 

100 m łącznik do ul. Klonowej, który jest w części ulicą asfaltową. Powiedział, że przy głównej ul. 

Słonecznikowej znajduje się otwarty placyk z elementami zabaw, jest to odcinek drogi prosty i 

długi, natomiast odcinek łączący ul. Słonecznikową z ul. Klonową, jest prosty i krótki. Uważa, że 

zamontowanie trzech progów „nie ma sensu”.       

Mirosław Morawski  Komendant  Straży Miejskiej  poinformował,  że  przy  placu  znajduje  się 

głęboki rów i dziecko tak od razu, nie wybiegnie na drogę.

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego powiedział,  że  rów  jest  po  to,  aby 

odwodnić ten teren. Wyjaśnił, że rów nie zagraża dzieciom.  

Krzysztof  Dembiński  Aspirant  Sztabowy  KPP  we  Wrześni  zapytał,  czy  jest  to  odcinek 

utwardzonej drogi?

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego powiedział,  że  nie,  jest  to  odcinek 

asfaltowy, ale w dalszej części, jest już droga utwardzona.

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka zapytała, czy jest możliwe stwierdzenie, jakie jest tam natężenie ruchu? 

Radny Robert Smodlibowski powiedział, że jest to droga wewnętrzna i przejeżdżają tam tylko jej 

mieszkańcy,  więc  sami  muszą  zadbać  o  bezpieczeństwo.  Wnioskodawca  tylko  sam  podpisał 

wniosek, czyli inni sąsiedzi tego nie chcą.   
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Mirosław  Morawski  Komendant  Straży  Miejskiej  zaproponował,  aby  zwrócić  wniosek  do 

wnioskodawcy, z prośbą o uzupełnienie podpisów (zgody) mieszkańców ul. Słonecznikowej oraz o 

wyznaczenie dokładnej lokalizacji (zgody właściciela posesji) progów zwalniających.

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego uzupełniając  swoją  wypowiedz, 

powiedział, że jeżeli komisja wystąpi o uzupełnienie tego wniosku o zgody mieszkańców itd., to  

zgodzi  się  na  montaż  trzech  progów.  Uważa,  że  trzy  progi,  jest  to  za  dużo.  Zasugerował, 

zamontowanie progu na odcinku przed placem zabaw od ul. Fiołkowej.    

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała  pod  głosowanie  wniosek  mieszkańca  Bierzglinka  o  zamontowanie  trzech  progów 

zwalniających na ul. Słonecznikowej w Bierzglinku.   

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  0  głosów  „za”,  6 

głosami  „przeciw”,  1  głosem  „wstrzymujących  się”  negatywnie  rozpatrzyła  wniosek 

mieszkańca Bierzglinka o zamontowanie trzech progów zwalniających na ul. Słonecznikowej w 

Bierzglinku.

 

b) montażu progu zwalniającego na ul. Baczyńskiego  (załącznik nr 7).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek mieszkańca Wrześni  o  montaż progu zwalniającego na ul.  Baczyńskiego. 

Poinformowała,  że  pod wnioskiem są  podpisy mieszkańców,  którzy popierają  ten  wniosek,  jak 

również wnioskodawca, który wyraził zgodę montażu progu przy swojej posesji.   

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego za pomącą systemu e-mapa, przedstawił 

propozycję lokalizacji progu zwalniającego. Wyjaśnił, że od ul. Szerokiej biegnie ul. Reymonta, od 

której odchodzą boczne ulice, między innymi ul. Baczyńskiego mierząca 70 m do ul. Żeromskiego, 

a na całej  długości do zakrętu wynosi 120 metrów. Próg miałby powstać w połowie krótszego 

odcinka drogi ul. Baczyńskiego.  

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka powiedziała,  że wniosek podpisali  wszyscy mieszkańcy ulicy,  więc komisja powinna 

zaopiniować pozytywnie wniosek.
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Radny Stefan Ogrodowicz zapytał, z jakiej ulicy są wjazdy do posesji?

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że z ul. Reymonta oraz z ul. 

Turwida.       

Radny Łukasz Cichy zapytał, jakiego rodzaju miałby być zamontowany próg zwalniający?

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego powiedział,  że  jeśli  miałby  być,  to 

zwykły, prosty garb gumowy.  

Radny Łukasz Cichy zapytał, jaki jest koszt zamontowania takiego progu oraz demontaż?

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego powiedział,  że  łącznie  z  organizacją 

ruch, jest to koszt od 5 do 10 tys. złotych.

Krzysztof  Dembiński  Aspirant  Sztabowy  KPP  we  Wrześni zapytał,  czy  jest  tam  strefa 

ograniczenia prędkości, czy normalna?

Radny Łukasz Cichy powiedział, że jest tam ograniczenie 30 k/h.

Krzysztof  Dembiński  Aspirant  Sztabowy  KPP  we  Wrześni powiedział,  że  jeżeli  jest 

ograniczenie do 30 k/h, to dodatkowego znaku nie potrzeba montować. Poinformował, że istnieje 

Krajowa Mapa Zagrożeń https://mapy.geoportal.gov.pl/IMAPLITE/KMZBPUBLIC.HTML, gdzie 

mieszkańcy danej ulicy, mogą zgłaszać występujące zagrożenia. Zaproponował, aby skontaktować 

się  z  tymi  mieszkańcami,  żeby  w tym systemie  wykonali  taką  mapę  dla  policji,  wtedy  patrol 

drogowy kilkukrotnie sprawdzi, czy ta prędkość jest przekraczana i na tej podstawie komisja może 

podjąć decyzje. 

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka powiedziała, że jest to najlepsze rozwiązanie.   

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie propozycję  Krzysztofa Dembińskiego Aspiranta Sztabowego KPP we 
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Wrześni  o zgłoszenie przez mieszkańców ul. Baczyńskiego i Żeromskiego problemu w systemie 

Krajowa Mapa Zagrożeń. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie, 

pozytywnie  zaopiniowała propozycję Krzysztofa Dembińskiego Aspiranta Sztabowego KPP 

we Wrześni  o  zgłoszenie  przez  mieszkańców ul.  Baczyńskiego i  Żeromskiego problemu w 

systemie Krajowa Mapa Zagrożeń.  

c)  budowy dwóch przejść dla pieszych przy ul. Daszyńskiego (załącznik nr 8).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej NOWE CENTRUM o  budowę dwóch przejść dla 

pieszych przy ul. Daszyńskiego 3B.

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego za pomącą systemu e-mapa, przedstawił 

propozycję budowy dwóch przejść dla pieszych. Wyjaśnił, że  jest to wjazd pomiędzy bloki z ul. 

Daszyńskiego  w  ul.  Piłsudskiego  na  wprost  marketu  ALDI.  Uważa,  że  wniosek  jest  zasadny. 

Powiedział, że również do wniosku zostanie wykonany projekt.

Krzysztof  Dembiński  Aspirant  Sztabowy  KPP  we  Wrześni zapytał,  czy  jest  tam  strefa 

zamieszkania?

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego odpowiedział, że nie. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej NOWE CENTRUM o  budowę dwóch 

przejść dla pieszych przy ul. Daszyńskiego 3B we Wrześni.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej NOWE CENTRUM o  budowę 

dwóch przejść dla pieszych przy ul. Daszyńskiego 3B we Wrześni.

d)  instalacji  znaku  drogowego  ograniczającego  dozwoloną  prędkość  lub  znak  D-40  (strefa 

zamieszkania) na ul. Prostej w Psarach Polskich (załącznik nr 9).
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek  mieszkanki  Psar  Polskich  o  instalację  znaku  drogowego  ograniczającego 

dozwoloną  prędkość  lub  znak  D-40  (strefa  zamieszkania)  na  ul.  Prostej  w  Psarach  Polskich. 

Wyjaśniła, że konkretnie chodzi o odcinek przy lokalu na ul. Prostej 5.

Radny Łukasz Cichy powiedział, że na tym odcinku drogi, nie ma specjalnie dzieci spacerujących, 

ponieważ wszyscy do szkoły jeżdżą autami.

Krzysztof Dembiński Aspirant Sztabowy KPP we Wrześni zapytał, czy droga jest gruntowa?

Radny Łukasz Cichy powiedział, że tak, nie ma asfaltu. 

Krzysztof Dembiński Aspirant Sztabowy KPP we Wrześni powiedział, że w strefie zamieszkania 

prędkość jest ograniczona do 20 k/h, auta parkują tylko w miejscach wyznaczonych, pieszy ma 

pierwszeństwo po całej jezdni oraz dzieci do 7 roku życia, mogą poruszać się bez nadzoru osoby 

starszej. Mieszkańcy musieliby zapoznać się z tymi warunkami, żeby nie zgłaszali na Policję, że 

auto stoi w niedozwolonym miejscu.    

Radny  Robert  Smodlibowski  powiedział,  że  widzi  dwa  lub  trzy  rozwiązania.  Pierwsze,  to 

zamontowanie znaku. Drugie, to poinformowanie wnioskodawcy o zebranie podpisów sąsiadów i 

wstrzymaniu rozpatrzenia wniosku, oraz trzecim rozwiązaniem, jest to, że komisja sama podejmie 

decyzje. 

Radny Łukasz Cichy  powiedział, że najlepszym rozwiązaniem byłoby przeprowadzenie badania 

natężenia ruchu.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie propozycji radnego Łukasza Cichy o przeprowadzenie badania natężenia 

ruchu na ul. Prostej w Psarach Polskich.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie, 

pozytywnie  zaopiniowała  propozycję  radnego  Łukasza  Cichy  o  przeprowadzenie  badania 

natężenia ruchu na ul. Prostej w Psarach Polskich.
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e) poprawy bezpieczeństwa na drodze przy ul. Przemysłowej (załącznik nr 10).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła wniosek Administratora Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Przemysłowej o poprawę 

bezpieczeństwa na drodze przy ul. Przemysłowej 5-7. Wyjaśniła, że na tej ulicy znajdują się firmy.  

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego za pomącą systemu e-mapa, przedstawił 

wnioskowany  budynek  wspólnoty.  Wyjaśnił,  że  budynek  zlokalizowany  jest  pomiędzy  dwoma 

drogami prowadzącymi do firm. Powiedział, że chodzi głównie o narożnik łączący te dwie drogi.  

Jest to droga naprawdę wąska. Poinformował, że jest to teren przemysłowy, tak jak wskazuje sama 

nazwa ulicy. Trudno jest ograniczać, komuś działalność gospodarczą, gdy lokalizują w miejscach 

prawie do tego przeznaczonych. Powiedział, że ktoś, decydując się zamieszkać w takim miejscu, 

powinien być świadomy ograniczeń związanych z tym miejscem. Problem powstał, gdy jeden z 

właścicieli  posesji  przy  wjeździe  w  wąską  ulicę  postawił  płot  i  auta  ciężarowe  (TIR-y)  mają 

problem z wjazdem. Dlatego są tam ciągłe nieporozumienia.   

Mirosław Morawski Komendant Straży Miejskiej powiedział, że dalej znajduje się parking TIR-

ów, kamieniarstwo, APP, hurtownia alkoholi oraz Hostel.  

Radny Maciej Słowiński powiedział, że posesje ogrodzenia posiadają, więc bezpieczeństwo dla 

dzieci jest zapewnione.

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że przy wyznaczeniu działki, 

geodeta nie uwzględnił „trójkącika”, który umożliwiałby swobodny wjazd na ulice.  

Radny Stefan Ogrodowicz zapytał, czy administracyjnie ul. Przemysłowa jest gminna?

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że tak.

Radny Stefan Ogrodowicz zapytał, czy gmina brała pod uwagę odkupienie tego kawałka terenu od 

właściciela i zlikwidować problem?
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Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego odpowiedział, że całość zmierza do tego, 

że w najbliższym czasie należałoby wyremontować tę ulicę. Powiedział, że doraźnie gmina nic nie 

jest w stanie zdziałać. 

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka powiedziała, że we wniosku jest wprowadzenie ograniczeń wjazdu dla pojazdów o dużej 

masie w określonych godzinach. Wyjaśniła, że nie ma sensu dyskutować nad czymś, co nie jest 

wykonalne. W związku z tym jest za odrzuceniem wniosku. 

Radny Stefan Ogrodowicz  powiedział,  że stan nawierzchni ulicy na odcinku od Biedronki do 

wspomnianego wjazdu, jest fatalny.

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że z bieżącego utrzymania 

dróg, gmina nie jest w stanie tego wyremontować. Wyjaśnił, że ulica wymaga remontu z dużym 

nakładem środków. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie  wniosek Administrators Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Przemysłowej 

o poprawę bezpieczeństwa na drodze przy ul. Przemysłowej 5-7, wnioskując o jego odrzucenie. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie, 

negatywnie  rozpatrzyła  wniosek  Administratora  Wspólnoty  Mieszkaniowej  przy  ul. 

Przemysłowej o poprawę bezpieczeństwa na drodze przy ul. Przemysłowej 5-7. 

h) instalacji stacjonarnego urządzenia rejestrującego na ul. Strzykały (załącznik nr 11).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Szmaragdowe  Przedmieście  4,  o  instalację 

stacjonarnego urządzenia rejestrującego na ul. Strzykały. Wyjaśniła, że jest to wniosek właścicieli  

lokali przy ul. Antoniego Gendka 24 i 28 Szmaragdowego Przedmieścia. Poinformowała, że do 

wniosku została dołączona mapka, gdzie na osiedlu znajduje się plac zabaw.

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że plac zabaw znajduje się, 

naprzeciwko firmy KRISPOL. 
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

powiedziała, że chodzi o zainstalowanie stacjonarnego urządzenia rejestrującego lub radarowego 

wyświetlacza prędkości, ze względu na plac zabaw.

 

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka poprosiła  Krzysztofa Dembińskiego Aspiranta Sztabowego KPP we Wrześni oraz 

Mirosława  Morawskiego  Komendanta  Straży  Miejskiej  o  weryfikację  wszystkich  znaków 

drogowych na ul. Strzykały. Wyjaśniła, że dopiero po weryfikacji komisja będzie mogła podjąć 

odpowiednią decyzję. 

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego  poinformował,  że  na  ul.  Strzykały, 

znajduje się znak ograniczający prędkość 30 k/h.

Radny Maciej  Słowiński powiedział,  że  fotoradar  na  ul.  Strzykały,  to  rzeczywiście  „absurd”, 

natomiast radarowy wyświetlacz, każdy wie, że jest to tylko „wydmuszka”.   

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego  powiedział,  że  takie  wyświetlacze 

znajdują  się  na  ul.  Działkowców i  w  jakiś  sposób  działają  na  początku,  ale  po  jakimś  czasie 

kierowcy nie zwracają na to uwagi.  

Radny Łukasz Cichy powiedział,  że  na drodze Psary Polskie  a  Czerniejewo taki  wyświetlacz 

działa bardzo dobrze, przy współpracy z policją. 

Radny Stefan Ogrodowicz zapytał, jaki jest koszt takiego radaru?

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego powiedział,  że  koszt  takiego  radaru 

wynosi między 15 a 20 tys. złotych.

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka zapytała, kiedy ostatni raz gmina wnioskowała o ustawienie fotoradaru?

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego odpowiedział,  że  gmina  nie 

wnioskowała. Wyjaśnił, że wnioskowała o radar na drodze 92 w Przyborkach, ale został odrzucony, 

ponieważ w takich miejscach, nie może być spowolnienia ruchu.
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Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka zapytała, jak wygląda ul. Strzykały w kwestii wypadków i mandatów?

Krzysztof Dembiński Aspirant Sztabowy KPP we Wrześni powiedział, że o wypadkach w tym 

miejscu nie słyszał,  a co do prędkości,  to najlepiej  postawić w tym miejscu patrol  na wniosek 

Krajowej Mapy Zagrożeń, wtedy w kilka dni patrol skontroluje tę ulicę i przedstawi dane.

Radny Stefan Ogrodowicz zaproponował, aby na stałe wprowadzić do Wieści z Ratusza w formie 

ogłoszenia o strefach 30 k/h, aby co tydzień się ukazywało oraz żeby było tak zredagowane, że jak 

każdy weźmie do ręki, to spojrzy na to.    

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka  poddała  pod  głosowanie  komisji  propozycję  zgłoszenia  zagrożenia  przez  Wspólnotę 

Mieszkaniową  Szmaragdowe  Przedmieście  4  do  Krajowej  Mapy  Zagrożeń.  Na  następnym 

posiedzeniu komisji, powyższy wniosek zostanie ponownie rozpatrzony. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  6  głosami  „za”,  1 

głosem  „wstrzymującym  się”,  0  głosów  „przeciw”,  pozytywnie  zaopiniowała  propozycję 

zgłoszenia  zagrożenia  przez  Wspólnotę  Mieszkaniową  Szmaragdowe  Przedmieście  4 do 

Krajowej Mapy Zagrożeń.  Na następnym posiedzeniu komisji,  powyższy wniosek zostanie 

ponownie rozpatrzony.  

i) montażu progu zwalniającego oraz lustra drogowego w Chwalibogowie (załącznik nr 12).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła wniosek radnej Rady Miejskiej we Wrześni Wiesławy Koniecznej o montaż progu 

zwalniającego oraz lustra drogowego w Chwalibogowie. 

Radna Wiesława Konieczna  wyjaśniła,  że  jeśli  chodzi  o  próg  zwalniający,  to  mieszkańcy  są 

zgodni,  co  przedstawiają  zebrane  podpisy  pod  wnioskiem.  Uzgodniono,  że  wystarczy  montaż 

jednego progu zwalniającego między posesjami nr 6 a nr 16.   

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka zapytała, w którym miejscu miałoby być zamontowane lustro?
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Radna Wiesława Konieczna odpowiedziała, że również przy posesji nr 13.

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała  pod  głosowanie  wniosek  radnej  Rady  Miejskiej  we  Wrześni  Wiesławy  Koniecznej  o 

montaż progu zwalniającego pomiędzy posesjami nr 6 a nr 16 oraz lustra drogowego przy posesji nr 

13 w Chwalibogowie. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie, 

pozytywnie rozpatrzyła wniosek radnej Rady Miejskiej we Wrześni Wiesławy Koniecznej o 

montaż progu zwalniającego pomiędzy posesjami nr 6 a nr 16 oraz lustra drogowego przy 

posesji nr 13 w Chwalibogowie. 

j)  montażu progów zwalniających na ul. Ogrodowej w Kaczanowie (załącznik nr 13).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek  Sołtysa  Sołectwa  Kaczanowo  i  Neryngowo  o  montaż  dwóch  progów 

zwalniających w Kaczanowie przy ul. Ogrodowej. Poinformowała, że do pisma dołączono zgody 

właścicieli posesji 12 i 25, przy których miałyby powstać progi zwalniające. 

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego za pomącą systemu e-mapa, przedstawił 

propozycję  lokalizacji  progów  zwalniających.  Wyjaśnił,  że  ulica  znajduje  się  pomiędzy 

Cmentarzem a Szkołą Podstawową w Kaczanowie,  gdzie po prawej stronie powstała całkowita 

zabudowa. Powiedział, że przy posesji nr 25 znajduje się łuk, który zmierza do ul. Jakubowskiego i  

Gospodarskiej, czyli ruch jest tam duży. Posesja nr 12  znajduje się przed drogą prowadzącą do 

Bierzglinka. Są to dosyć długie odcinki drogi.     

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka powiedziała, że jest to teren wiejski. Przedstawiła podobną sytuację montażu progów w 

Obłaczkowie,  gdzie  rolnicy  powiedzieli,  że  nie  wyobrażają  sobie  tego  hałasu  jak  oni  będą 

przejeżdżać ze sprzętem na pole. Zaproponowała, aby rozpatrzyć wniosek pozytywnie z propozycją 

jednego progu zwalniającego.     
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Marek Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego  poinformował,  że  pod  wnioskiem są 

podpisy  mieszkańców  ul.  Ogrodowej  oraz  dołączone  zgody  właścicieli  posesji,  przy  których 

miałyby powstać progi zwalniające.  Wyjaśnił,  że jest  to dosyć długa ulica,  a odległość między 

progami  wynosi  370  metrów.  Powiedział,  że  najlepszym  rozwiązaniem  byłby  próg  pomiędzy 

posesjami nr 12 i 25. Propozycję należałoby zgłosić do Sołtysa, czy mieszkańcy wyrażą zgodę. 

Zaproponowałby progi wyspowe, przez które rolnicy przejadą z ciężkim sprzętem. 

    

Radny  Maciej  Słowiński uważa,  że  jeżeli  Sołtys  pisze  takie  pismo,  to  ma  za  sobą  poparcie 

mieszkańców.  

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że tak było. 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała  pod głosowanie  wniosek Sołtysa  Sołectwa Kaczanowo i  Neryngowo o  montaż  dwóch 

progów zwalniających w Kaczanowie przy ul. Ogrodowej 12 i 25.

Komisja Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej w obecności 7 radnych, 1 głosem „za’, 0 głosów 

„wstrzymujących się”, 6 głosami „przeciw”, negatywnie rozpatrzyła wniosek Sołtysa Sołectwa 

Kaczanowo i  Neryngowo o  montaż  dwóch  progów zwalniających  w Kaczanowie  przy  ul. 

Ogrodowej 12 i 25.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie propozycję komisji o montaż jednego progu zwalniającego w Kaczanowie 

przy ul. Ogrodowej między posesjami nr 12 i nr 25.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  5  głosami  „za’,  2 

głosami  „wstrzymującymi  się”,  0  głosów  „przeciw”,  pozytywnie  zaopiniowała  propozycję 

komisji  o montaż jednego progu zwalniającego w Kaczanowie przy ul.  Ogrodowej między 

posesjami nr 12 i nr 25.

k) montażu progów zwalniających oraz lustra drogowego w Przyborkach (załącznik nr 14).
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła  wniosek  mieszkańców  Przyborek  o  montaż  progów  zwalniających  oraz  lustra 

drogowego w Przyborkach na ul. Miodowej i Grójeckiej. 

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego za pomącą systemu e-mapa, przedstawił 

propozycję  lokalizacji  progów zwalniających oraz lustra  drogowego.  Wyjaśnił,  że  ul.  Miodowa 

łączy  się  z  ulicą  wyjazdową  w  kierunku  Poznania,  oraz  ul.  Grójecka  idąca  wzdłuż  Zalewu 

Wrześnica w kierunku Psar Polskich. Znajduje się tam również ul. Wiejska zmierzająca w kierunku 

Psar Małych. Powiedział, że dokładnie chodzi o skrzyżowanie ul. Wiejskiej z ul. Miodową, jeśli 

chodzi o lustro. Jest to wąska ulica, którą jeżdżą do firmy GIBOWSKI auta ciężarowe (TIR-y) i 

takie lustro zniszczą bardzo szybko. Wyjaśnił, że lustro jak najbardziej, tylko nie wie, czy będzie 

techniczna możliwość zamontowania, ponieważ jest tam mało miejsca.

   

Radny Łukasz Cichy powiedział,  że  lustro  może wprowadzić  kierowców w zakłopotanie  pod 

względem prędkości na ul. Grójeckiej, ponieważ zbyt mocno mu zaufają, gdyż kierowcy tam jeżdżą 

szybko.   

Marek  Przyjemski,  Kierownik  Referatu  Komunalnego  powiedział,  że  jeśli  chodzi  o  próg 

zwalniający,  to  brak  jest  określonego  miejsca  zamontowania  progu,  ale  podpisali  się  wszyscy 

mieszkańcy. Wyjaśnił, że jest możliwość umiejscowienia na wolnym przepuście, aby nikomu nie 

przeszkadzało. Poinformował, że chodzi o dwa progi na ul. Grójeckiej i ul. Miodowej.  

Mirosław  Morawski  Komendant  Straży  Miejskiej  poinformował,  że  Straż  Miejska  na  ul. 

Miodowej przeprowadziła badanie natężenia ruchu specjalnym urządzeniem przez 14 godz., które 

zanotowało  przejazd  1094  pojazdów.  Wyjaśnił,  że  23%  z  tych  aut  przekroczyło  prędkość. 

Najszybciej jechało auto osobowe mające 97 k/h, auta dostawcze najszybciej 63 k/h, auto ciężarowe 

60 k/h i auto ciężarowe z przyczepą 55 k/h. Jest to przekroczenie, ale wbrew pozorom, nie jest takie  

duże, jak sądzono.  

Radny  Robert  Smodlibowski  zgłosił  wniosek  formalny  o  rozbicie  wniosku  mieszkańców 

Przyborek na dwa wnioski.
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Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała  pod  głosowanie  wniosek  radnego  Roberta  Smodlibowskiego  o  rozbicie  wniosku 

mieszkańców Przyborek na dwa wnioski.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  1  głosem  „za”,  3 

głosami „przeciw”, 2 głosami „wstrzymującymi się”, negatywnie rozpatrzyła wniosek radnego 

Roberta Smodlibowskiego o rozbicie wniosku mieszkańców Przyborek na dwa wnioski.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie wniosek  mieszkańców Przyborek o montaż progów zwalniających oraz 

lustra drogowego na ul.  Miodowej i  Grójeckiej,  po uzgodnieniu z mieszkańcami ul.  Grójeckiej 

dokładnej lokalizacji progu zwalniającego. 

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  6  głosami  „za”,  0 

głosów  „przeciw”,  1  głosem  „wstrzymującym  się”,  pozytywnie  rozpatrzyła  wniosek 

mieszkańców  Przyborek  o  montaż  progów  zwalniających  oraz  lustra  drogowego  na  ul. 

Miodowej i Grójeckiej, po uzgodnieniu z mieszkańcami ul. Grójeckiej dokładnej lokalizacji 

progu zwalniającego.

l) budowy przejścia dla pieszych w Chwalibogowie (załącznik nr 15).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła wniosek radnej Rady Miejskiej we Wrześni Wiesławy Koniecznej o budowę przejścia 

dla pieszych w Chwalibogowie. 

Radna Wiesława Konieczna wyjaśniła, że znajduje się tam przejście z chodnika na chodnik.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała  pod  głosowanie  wniosek  radnej  Rady  Miejskiej  we  Wrześni  Wiesławy  Koniecznej  o 

budowę przejścia dla pieszych w pobliżu skrzyżowania z drogą w kierunku Samorządowej Szkoły 

Podstawowej w Chwalibogowie.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  jednogłośnie, 

pozytywnie rozpatrzyła wniosek radnej Rady Miejskiej we Wrześni Wiesławy Koniecznej o 
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budowę przejścia dla pieszych w pobliżu skrzyżowania z drogą w kierunku Samorządowej 

Szkoły Podstawowej w Chwalibogowie.

m) montażu progu zwalniającego oraz niezbędnego oznakowania drogowego na ul. Gospodarskiej

w Kaczanowie (załącznik nr 16).

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

przedstawiła wniosek mieszkańców Kaczanowa o  montaż progu zwalniającego oraz niezbędnego 

oznakowania  drogowego  na  ul.  Gospodarskiej.  Powiedziała,  że  mieszkańcy  wnioskują  o  próg 

zwalniający między posesjami nr 9 i 11.

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego za pomącą systemu e-mapa, przedstawił 

propozycję lokalizacji progu zwalniającego. Wyjaśnił, że ul. Gospodarska jest dalszą drogą od ul.  

Ogrodowej  i  ul.  Jakubowskiego,  którą  komisja  wcześniej  rozpatrywała.  Znajdują  się  tam nowe 

osiedla. Są zgody właścicieli posesji na lokalizację garbu.   

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa i Polityki Społecznej, radna Inez Niszczak-Sieradzka 

poddała pod głosowanie wniosek mieszkańców Kaczanowa o  montaż progu zwalniającego oraz 

niezbędnego  oznakowania  drogowego  na  ul.  Gospodarskiej   pomiędzy  posesjami  nr  9  i  11  w 

Kaczanowie.

Komisja  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej  w  obecności  7  radnych,  6  głosami  „za”,  0 

głosów  „przeciw”,  1  głosem  „wstrzymującym  się”,  pozytywnie  rozpatrzyła  wniosek 

mieszkańców  Kaczanowa  o  montaż  progu  zwalniającego  oraz  niezbędnego  oznakowania 

drogowego na ul. Gospodarskiej pomiędzy posesjami nr 9 i 11 w Kaczanowie.

Pkt 4 Wolne głosy i wnioski

Z-ca  Przewodniczącej  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki  Społecznej,  radna  Małgorzata 

Cichacka zwróciła  się,  do  osób  obsługujących  drona,  czy  byłaby  możliwość,  aby  wykonać 

lokalizacje  dronem  miejsc  takich,  jak  np.:  dotyczących  zamontowania  lustra  drogowego  itp. 

Powiedziała, że jeśli kolejne wnioski wpłyną na posiedzenie komisji, to żeby komisja miała już 
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jakiś  tego  obraz,  bez  konieczności  wyjazdu  w dane  miejsce.  Zapytała,  czy  jest  to  technicznie 

możliwe?

Radna Wiesława Konieczna zgłosiła, że na ul. Witkowskiej w kierunku Grzybowa, gałęzie drzew 

zasłaniają  znak  informujący  o  progach  zwalniających.  Wyjaśniła,  że  gałęzie  wystają  z  posesji  

prywatnej.  

Marek Przyjemski, Kierownik Referatu Komunalnego powiedział, że jest to droga powiatowa.

Pkt 5

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodnicząca  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Polityki 

Społecznej,  radna  Inez  Niszczak-Sieradzka  o  godz.  09:52  zamknęła  posiedzenie  Komisji. 

Protokół zawiera 20 ponumerowanych stron. Wszystkie załączniki znajdują się do wglądu w Biurze 

Rady Miejskiej w Urzędzie Miasta i Gminy we Wrześni.

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa

 i  Polityki Społecznej

/-/Inez Niszczak-Sieradzka

Protokolant

/-/Anita Grabarek
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